
 
 
 
Wijkuitbreidingscomité - Werkgroep “juridische actie” 

Bijeenkomst op 24 september 2010. 

Aanwezigen: Marc, Simonne, Wim, Jan 

Verontschuldigd: Luc 

Vragen voor de gemeenteraad: 

 We gaan op een creatieve manier proberen aanwezig te zijn op alle komende gemeenteraden om de problemen 

van onze wijk daar ter sprake te brengen. 

 We zouden beginnen met een vraag over mobiliteit. We mikken op de Miksebaan. Ooit was die enkele richting.  

We proberen te achterhalen wanneer dat juist was. We begrijpen dat dit voor bewoners in Maria-Ter-Heide 

moeilijk was. Maar we willen toch een oplossing voor ons, desnoods moeten de nu gekende gevolgprobleem in 

één keer mee aangepakt worden. Wij willen een duurzame mobiliteitsoplossing voor het oostelijk deel van de 

wijk Driehoek. Die oplossing moet leefbaar zijn voor iedereen en dus ook rekening houden met de noden van de 

andere wijken. 

 Een volgende vraag zouden we laten gaan over de staat van de riolen in de Rietbeemden, in het bijzonder de 

Morgenster en omgeving. Een aannemer heeft daar problemen van verzakkingen vastgesteld. Die moeten 

opgelost worden op zichzelf. Natuurlijk zal een wijkuitbreiding deze problemen alleen maar vergroten. 

 Verder nog een algemene vraag over het water 

 Dan nog verder vragen over sociale ontwikkeling, landschapsbehoud en behoud van fauna en flora. 

 We kunnen meer dan 1 vraag stellen per gemeenteraad, mocht dat wenselijk zijn. 

Afspraken: 

 Wim stuurt de info over de formaliteiten door. 

 Jan probeert een vraag te formuleren tegen 25/10. 

 Voorstellen zal gebeuren door Jan/Marc – vraag verzonden worden in hun naam. 

Varia: 

 Simonne heeft een voorlopige versie van het milieubeleidsplan dat de Gemeente wil vastleggen voor de periode 

2011-2015. We stellen vast dat het Leeg hier op een van de kaarten als een groen gebied is ingekleurd. We 

kijken als huiswerk na of er voor onze wijk opmerkingen kunnen gegeven worden die aansluiten bij de 

doelstellingen van het wijkuitbreidingscomité. 


